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HOW TO GROWH IN EVERY SEASON 
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All Scripture is God-breathed and is useful for teaching, rebuking, correcting and 
training in righteousness, so that the servant of God may be thoroughly equipped for 
every good work.  

2 TIMOTHY 3:16-17 (NIV) 
 
Last week’s reading:  Luke 1:1 - Luke 11:13 
 
Many people have set out to write accounts about the events that have been fulfilled 
among us. They used the eyewitness reports circulating among us from the early 
disciples. Having carefully investigated everything from the beginning, I also have 
decided to write an accurate account for you, most honorable Theophilus, so you 
can be certain of the truth of everything you were taught. 

LUKE 1:1-4 (NLT) 
 
This week’s reading: Luke 1:14 – Luke 24:53 
 
 
TWO BIG IDEAS: 
 
1. God expects me to be _________________ in every season of life. 
 
Blessed is the one who does not walk in step with the wicked or stand in the way 
that sinners take or sit in the company of mockers, but whose delight is in the law of 
the Lord, and who meditates on his law day and night. That person is like a tree 
planted by streams of water, which yields its fruit in season and whose leaf does not 
wither—whatever they do prospers.  

PSALM 1:1-3 (NIV) 
 

2. God allows me to be __________ in order to be _______________. 
 

One day as Jesus was preaching on the shore of the Sea of Galilee, great crowds 
pressed in on him to listen to the word of God. He noticed two empty boats at the 
water’s edge, for the fishermen had left them and were washing their nets. Stepping 
into one of the boats, Jesus asked Simon, its owner, to push it out into the water. So 
he sat in the boat and taught the crowds from there. 

LUKE 5:1-3 (NLT) 
 

FOUR WAYS TO KEEP GROWING: 
 
1. ______________ Jesus when it‘s inconvenient. 

 
Will I obey when it’s hard or only when it’s easy? 

 
When he had finished speaking, he said to Simon, “Now go out where it is deeper, 
and let down your nets to catch some fish.” “Master,” Simon replied, “we worked 
hard all last night and didn’t catch a thing.” 

LUKE 5:4-5a (NLT) 
 
2. ______________ Jesus when it gets confusing. 

 
Will I completely trust before I totally understand? 

 
The Lord had said to Abram, “Leave your native country, your relatives, and your 
father’s family, and go to the land that I will show you.” 

GENESIS 12:1 (NLT) 
 
3. ______________ to Jesus when it seems insignificant. 
 
“But if you say so, I’ll let down the nets again.” 

LUKE 5:5b (NLT) 
 

Will I say “yes” to Jesus with the small things? 
 
 
4. Wholeheartedly _____________ to following Jesus. 
 
Jesus replied to Simon, “Don’t be afraid! From now on you’ll be fishing for people!” 
And as soon as they landed, they left everything and followed Jesus. 

LUKE 5:10b-11 (NLT) 
 

Will I surrender the temporal things to receive the true riches? 
 
 

 Take your next steps! 

1. bear fruit  2. tested  3. transformed  4. obey 
5. trust  6. respond  7. surrender 

 

 
 



Follow us @saddlebackhk saddleback.hk

 

 在人生每個季節中持續成長 
讀經計劃（二） 

胡安迪牧師 
2025 年 2 月 1-2 日 

 
 
聖經全都是神所默示的，對於教導、責備、糾正、訓練人行義，都是有益的，讓屬
神的人得到充分的裝備，可以行各樣的善事。 

提摩太後書 3:16-17 (新漢語譯本) 
 
上週閱讀內容：路加福音 1 章 1 節至 11 章 13 節 
 
尊貴的提阿非羅閣下，許多人已經着手記錄在我們中間所成就的事。他們使用的資
料源自早期門徒的所見所聞，這些見證一直流傳在我們中間。我從頭到尾仔細考查
一遍之後，決定為你寫一份詳細的記錄，讓你清楚知道所學的一切都是確實可靠
的。 

路加福音 1:1-4 (新普及譯本) 
 
本週閱讀內容：路加福音 11 章 14 節至 24 章 53 節 
 
兩個重點： 
 
1. 上帝期望我在人生每個季節都 __________________。 
 
不從惡人的計謀，不站罪人的道路，不坐褻慢人的座位，惟喜愛耶和華的律法，晝
夜思想，這人便為有福！他要像一棵樹栽在溪水旁，按時候結果子，葉子也不枯
乾。凡他所做的盡都順利。 

詩篇 1:1-3 (和合本) 
 
2. 上帝容許我經歷 __________，成就 __________。 
 
一天，耶穌在加利利海的岸上講道，周圍擠滿了一大羣人，要聽上帝的話語。耶穌
看見水邊停着兩條空船，漁夫們離了船，正在洗網，他就上了其中一條船，請船主
西門把船推到水裏。耶穌就坐在船上教導眾人。 

路加福音 5:1-3 (新普及譯本) 

四種持續成長的方法： 
 
1. 在不便的情況下依然 _______________。 

 
我在困難時服從、還是只在容易時服從？ 

 
講完之後，耶穌對西門說：「現在把船划到水深的地方，撒網捕魚吧！」西門就
說：「老師，我們勞碌了一整夜，甚麼也沒捕到。」 

路加福音 5:4-5上(新普及譯本) 
 
2. 在困惑時 ______________ 耶穌。 

 
在完全理解之前，我會否完全信靠？ 

 
上主對亞伯蘭說：「你要離開你的家鄉、你的親人和你的父家，到我將要指示你的
地方去。 

創世記 12:1 (新普及譯本) 
 
 
3. 在「小事」上 ______________ 耶穌。 

 
「不過，既然你這樣吩咐，我就再下網吧。」 

路加福音 5:5下(新普及譯本) 
 

我會在「小事」上對耶穌說「好」嗎？ 
 
4. 全心全意 ___________ 跟隨耶穌。 

 
耶穌就對西門說：「不要害怕！從今以後，你得人就像得魚一樣！」他們上岸之
後，就立即撇下一切，跟從了耶穌。 

路加福音 5:10下-11 (新普及譯本) 
 

我會放下生命中短暫的事物，以接受上帝的真正財富嗎？ 
 
 

 踏出你的下一步！  

1. 結出果子  2. 考驗  3. 轉化  4. 順服  5. 信靠 
6. 回應  7. 降服 

  

 

 
 
 
 
 


